



泛珠三角超级赛车节

PAN DELTA SUPER RACING FESTIVAL

賽事 EVENT :

2012 泛珠三角超級賽車節-春季賽

2012 PAN DELTA SUPER RACING FESTIVAL – SPRING

賽事時間 DATE :

2012 年 3 月 16 -18 日 16th-18th March, 2012

賽事內容 RACE DETAIL:

- ① 賽道英雄-壹 (Road Sport)
- ② 賽道英雄-貳 (國內超級 2000 等)
- ③ ZIC 超級摩托車組賽 (CL1/CL2/CL3)

*詳細賽程設置請留意 ZIC 官方網站之賽事時間表及相關賽事通告

*More information please refers to released race schedule and bulletins posted on www.zic.com.cn



報名時間 :

由即日起至 2012 年 2 月 29 日 5:00 pm 止

Registration Date:

Deadline: 5:00 pm, February 29th, 2012

報名方式 :

請將填妥好的報名表連同兩張車手照片交至珠海國際賽車場客服中心(234 室)或發送至 kirk@zic.com.cn 郵箱。報名諮詢: 周強 電話: 86-756 3621447

Registration Method:

Please send the completed entry form to the Customer Service Center (Room 234) at Zhuhai International Circuit or to kirk@zic.com.cn by email. Inquires: Mr. Kirk Zhou Tel: 86-756 3621447

*報名表格可在 ZIC 網站下載或在珠海國際賽車場客服中心索取。

*Entry Form will be available on www.zic.com.cn and Customer Service Center (Room 234).

車手及車隊機械師證件申請

Race passes

請於 3 月 4 日前將車手及車隊機械師的電子照片發送至以下郵箱: kelvin@zic.com.cn。詳細方法及要求請閱讀下頁證件申請指引

Please send the competitor's and mechanic crew's photos (jpg format) to kelvin@zic.com.cn on/before 4th March to apply for race passes. More information please refer to the race pass application guideline.

溫馨提醒 :

Important Reminder:

- ① 車手訓話缺席之賽員必須繳付人民幣 1,000 元,而遲到之賽員亦須罰款人民幣 200 元。
- ② 車隊機械師證只限於車隊技術人員使用,對於非車隊技術人員的申請將一律不給予接受。
- ③ 車手必須要在練習前到秘書處辦理簽到後才可以參加練習。參賽者必須提供本年度有效賽車執照及有效的體檢證明。

- ① Driver Briefing: Drivers/riders who fail to attend will be fined RMB1, 000. Failure to arrive on time will carry a fine of RMB200.
- ② Mechanic pass is only for the team's mechanics, Application for team guests should be made separately.
- ③ Competitors must complete documentation before practice. Valid 2011 competition license, medical card and race visa (when applicable) is required.

聯繫方式: 廣東省珠海市金鼎鎮 郵編: 519085 電話: 86 756 3383228 傳真: 86 756 3383668
Contact Info: Jinding, Zhuhai, Guangdong, China, 519085 Tel: 86 756 3383228 Fax: 86 756 3383668

車手及車隊機械師證件申請事宜

請於 2012 年 3 月 4 日前將車手及車隊機械師的電子照片發送至以下
郵箱：kelvin@zic.com.cn。遞交時請在檔案名內注明所屬車隊及車
手，機械師姓名，並提供聯絡人的姓名及電話。

逾期者，每張證件將收取 RMB 50 元工本費。

關於證件方面的問題可聯繫 Kelvin 電話：86-756 3621450

Race passes Information

Please send the competitor's and mechanic crew's photos (jpg format) to
the following email address on/before 4th March 2012 to apply for race
passes. Information of contact person is required. Passes will not be
issued without photos.

The overdue will be charged for RMB 50 handling fee for each pass.

Inquires about passes please contact Kelvin

Tel: 86-756 3621450 Email: kelvin@zic.com.cn